

April 15, 2020

Grade 7 Public Health School Immunization Clinics

Dear Parent/Guardian:

Due to the Covid-19 Pandemic and school closures Horizon Health Network Public Health are unable to provide the 2nd HPV visit to your school. We wanted to advise parents that Public Health will have a plan to provide this immunization in the fall during the 2020-2021 school year. A notice will be sent home during the first week of school outlining the plan and a new date for this immunization.

If you have any questions, please contact the Public Health office at 453-5254.

Sincerely,

Jamie Laking, R.N., B.N.
Immunization Team Lead

15 Avril 2020

Cliniques de vaccination scolaire en Santé Publique de 7e année

Chers parents ou tuteurs,

En raison de la pandémie de Covid-19 et les fermetures des écoles, le bureau de Santé Publique Réseau de Santé Horizon n'est pas en mesure d'offrir la deuxième visite de VPH à votre école. Nous voulions informer les parents que le bureau de Santé Publique aura un plan pour offrir cette vaccination à l'automne de l'année scolaire 2020-2021. Un avis sera envoyé à la maison au cours de la première semaine d'école décrivant le plan et une nouvelle date pour cette vaccination.

Si vous avez des questions, n'hésitez pas d'appeler le bureau de Santé Publique au 453-5254.

Veillez agréer, Madame, Monsieur, mes salutations distinguées.

Jamie Laking, R.N., B.N.
Chef d'équipe de vaccination

